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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 8/2019  
z sesji w dniu 10 kwietnia 2019  

 

Obrady rozpoczęto 10 kwietnia 2019 o godz. 09:35, a zakończono o godz. 13:10 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył 8 sesję Rady Miejskiej o godzinie 9:35.  

1.1 Przewodniczący Rady prosił zebranych o powstanie i uczczenie minutą ciszy: 

- Ofiar Zbrodni Katyńskiej oraz 9 Rocznicę Tragedii Smoleńskiej 

Przewodniczący przypomniał historię, dzień Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej jest 
polskim świętem obchodzonym, co roku w dniu 13 kwietnia. Święto zostało uchwalone 
dnia 14 listopada 2007 roku poprzez aklamację Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej, w celu 
oddania hołdu ofiarom zbrodni katyńskiej – w hołdzie ofiar oraz dla uczczenia pamięci 
wszystkich wymordowanych przez NKWD. Zbrodni dokonano na mocy decyzji 
naczelnych władz Związku Sowieckiego z dnia 5 marca 1940 roku (tzw. decyzji 
katyńskiej). Zbrodnia katyńska – kwalifikowana jako zbrodnia wojenna, zbrodnia 
przeciwko ludzkości, zbrodnia przeciwko pokojowi, zbrodnia komunistyczna i zbrodnia 
ludobójstwa, dokonana przez NKWD poprzez rozstrzelanie wiosną 1940 roku, co 
najmniej 21 768 obywateli Polski, w tym ponad 10 tys. oficerów wojska polskiego i policji. 
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W latach 1940 – 1990 władze ZSRR zaprzeczały swojej odpowiedzialności. W dniu 13 
kwietnia 1990 roku, oficjalnie przyznano, że była to jedna z ciężkich zbrodni stalinizmu. 
Wiele kwestii związanych z tą zbrodnią, nie zostało wyjaśnionych.  

- Ofiary Katastrofy Lotniczej, tragedii smoleńskiej którzy w dniu 10 kwietnia 2010 roku 
o godz. 8:41 zginęli śmiercią tragiczną w wypadku lotniczym. Samolotem leciało 96 osób, 
w tym Prezydent RP Lech Kaczyński, jego małżonka Maria Kaczyńska, oraz Ryszard 
Kaczorowski, ostatni prezydent RP na uchodźstwie i wielu polityków i działaczy.  
 
1.2 Następnie Przewodniczący Rady i Burmistrzowie złożyli mł. insp. Robertowi Pachowi 
gratulacje i życzenia z okazji objęcia z dniem 1 kwietnia 2019 r. stanowiska Komendanta 
Powiatowego Policji w Piasecznie.  

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno złożył gratulacje i oficjalnie powitał nowego 
komendanta. Powiedział min.: powołanie do pełnienia tej funkcji to dowód uznania zasług 
i skutecznych działań na rzecz poprawy bezpieczeństwa. Mł. insp. Robert Pach pracuje 
w policji od 1990 roku. W czasie wieloletniej służby zdobył ogromne doświadczenie. 
Burmistrz życzył sukcesów, w kierowaniu jednostką oraz powodzenia w realizacji 
zamierzeń zawodowych a także owocnej współpracy. Burmistrz Daniel Putkiewicz 
wręczył Komendantowi Robertowi Pachowi pamiątkowy dyplom. Z początkiem bieżącego 
roku objął obowiązki Komendanta Powiatowego Policji, zastępując na stanowisku insp. 
Roberta Chmielewskiego. 

Nowy Komendant podziękował za wspólne z samorządem gminy i powiatu działania 
w celu poprawy bezpieczeństwa. 
 
1.3 Przewodniczący Rady zaprosił działaczy Warsztatów Terapii Zajęciowej (WTZ ) 
w Piasecznie. Łukasz Owczarek wspólnie z terapeutami i instruktorami przedstawili 
informacji o realizacji Programu Integracyjnego. Obecni na sesji Radni i Goście, otrzymali 
folder o działaniach ośrodka na rzecz dorosłych osób z niepełnosprawnością 
intelektualną i fizyczną. Jest to jedyna tego typu placówka na terenie powiatu. 
W programie biorą udział również uczniowie szkół publicznych, niosąc pomoc 
w organizowanych zajęciach integracyjnych pod kierunkiem prowadzących terapeutów. 
Od lutego br. Warsztaty Terapii Zajęciowej realizują również projekt „zajęcia integracyjne 
w przedszkolach Gminy Piaseczno”. Podczas sesji uhonorowano uczestników i 
pracowników WTZ w Piasecznie, dziękując im za zaangażowanie i działania na rzecz 
aktywizacji społecznej osób niepełnosprawnych fizycznie i intelektualnie. Odczytano list 
Dyrektor Przedszkola Publicznego „Melodia”, która postanowiła podziękować za 
przeprowadzone warsztaty. Okazały się one niezwykle wartościowe i rozwijające dla 
dzieci. Podopieczni  piaseczyńskich przedszkoli wykonywali wraz z uczestnikami WTZ  
prace z łatwo dostępnych produktów. Wspólne zajęcia  pomogły dzieciom wykształcić 
wrażliwość na kwestie osób niepełnosprawnych i na problematykę integracji. Warsztaty 
Terapii Zajęciowej prowadzą bardzo ciekawy program w naszych przedszkolach. 
Serdecznie Wam dziękujemy – powiedziała Wiceburmistrz Hanna Kułakowska – 
Michalak, oddając głos Panu Łukaszowi Owczarkowi – Kierownikowi WTZ. 
Przedstawił on zebranym na sali swoich podopiecznych, którzy opowiedzieli o 
działaniach jakie podejmują w swojej pracy. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska-Michalak podziękowała dyrektorowi Przedszkola 
Melodia za Pomoc w organizacji zajęć terapeutycznych. 
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1.4 Przewodniczący Rady zaprosił zawodnika Jakuba Kultysa z trenerem Pawłem 
Solińskim. Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno, zastępcy burmistrza oraz radni 
uhonorowali młodego sportowca Jakuba Kultysa, który w marcu br. obronił tytuł 
Halowego Mistrza Polski Młodzików na IX Mistrzostwach Polski Młodzików w łucznictwie. 
Jakub od siedmiu lat trenuje łucznictwo w Klubie Sportowym Hubertus pod okiem 
doświadczonego trenera Pawła Solińskiego. Młody  łucznik wygrał bezapelacyjnie, 
zajmując pierwszą pozycję we wszystkich trzech seriach osiągając tym samym 
fantastyczny wynik 878 punktów na 900 możliwych. Co ważne, Jakub zdobył aż 16 
punktów przewagi nad następnym zawodnikiem. Dodatkowo, w miniony weekend Jakub 
zdobył Mistrzostwo Mazowsza na IV Zawodach Łuczniczych o Puchar Burmistrza 
Piaseczna, w tym Halowych Mistrzostwach Mazowsza. 

Następnie przystąpiono do ustalania porządku obrad. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o uzupełnienie porządku obrad o projekty 
uchwał:  
1. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 
Antoninów i części obrębu Kuleszówka Część I.  
2. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych i zmniejszenia wydatków 
inwestycyjnych). 
3. w sprawie zmiany uchwały Nr 75/V/2019 w sprawie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
4. w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 650 000,-zł, wniosek IT 
5. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 840 000,00 zł. na wniosek 
Wydziału IT). 
6. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego ścieżki 500 000,-zł. 
7. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków 500 000,- zł ścieżki rowerowe) 
 
ustalanie porz ądku : 

1) Głosowano w sprawie : uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Antoninów i 
części obrębu Kuleszówka Część I.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku w pkt 33 
 
2) Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. 
(dot. zwiększenia wydatków remontowych i zmniejszenia wydatków inwestycyjnych, 
wniosek INW, kwota 2 994 000,-zł).  
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Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku w pkt 13 
 
3) Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego, łączna kwota 
5 190 000,-zł. (droga nr 2841W; 2824W; 2826W; Asfaltowej w Bąkówce).  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku w pkt 14 
 
4) Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 650 000,- wniosek IT.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku w pkt 15 
 
5) Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. 
(dot. zwiększenia wydatków o kwotę 840 000,00 zł. na wniosek Wydziału IT).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
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wprowadzono do porządku w pkt 16 
 
6) Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego ścieżki 500 000,-zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku w pkt 17 
 
7) Głosowano w sprawie:  uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. 
(dot. zwiększenia wydatków 500 000,- zł ścieżki rowerowe).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku w pkt 18 
 
2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 13.03.2019 r. 
Nie zgłoszono uwag o protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że nie zgłoszono uwag do projektu protokołu. 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 13.03.2019 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Protokół został przyjęty 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że w gminie rozpoczęto intensywne wiosenne 
porządki. Mieszkańcy zorganizowali wiele akcji w sołectwach i na osiedlach oraz 
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indywidualnie. p. Burmistrz podziękował mieszkańcom za podjęte działania. W tym roku 
będzie rozstrzygany przetarg na oczyszczanie miasta. W maju będą znane ceny i 
wykonawca tych usług. Burmistrz prosił,  aby mieszkańcy zgłaszali wszelkie potrzeby 
uporządkowania terenów gminnych czy potrzebę załatania dziur w chodniku czy w 
asfalcie poprzez utworzoną w tym celu specjalną aplikację dostępną na stronie gminy. 
Przed gminą stoją nowe przedsięwzięcia. Jednym z nich jest realizacja projektu Budowa 
ścieżek rowerowych w ramach ZIT –Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych.  Program 
ma być realizowany etapami, przy udziale ościennych gmin i Mazowieckiej Jednostki 
Projektów Unijnych 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska Michalak przedstawiła informację odnośnie obecnej 
sytuacji strajkowej i działań gminy w tym zakresie. Przed dniem 8 kwietnia, Burmistrz 
powołał zespół do monitorowania publicznych placówek oświatowych. W skład komisji 
weszli dyrektorzy publicznych placówek oświatowych oraz dyrektorzy: CUW, CK i 
GOSiR. Zespołowi przewodniczy Z-cz Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak. 
W pierwszym dniu strajku na 21 szkół, nauczyciele z 18 placówek strajkują. Nauczyciele 
z 3 przedszkoli nie przystąpili do strajku. To jest 80% strajkujących nauczycieli, 
pracownicy administracji i obsługi nie strajkują. Pierwszego dnia strajkowało 677 
nauczycieli, drugiego 644. Pierwszego dnia strajku nauczycieli, podobnie i drugiego dnia, 
do szkoły na ponad 9 200 uczniów przyszło tylko 600. Z-ca Burmistrza podziękowała 
rodzicom za wyrozumiałość. Szkoły zorganizowały zajęcia opiekuńczo – wychowawcze. 
W dniu sesji rozpoczęły się egzaminy gimnazjalne. Stąd apel do rodziców, aby przez 
czas egzaminów, rodzice zorganizowali dzieciom opiekę. Część nauczycieli od dnia 
rozpoczęcia egzaminów zrezygnowała ze strajku i uczestniczy w przebiegu egzaminów. 
Wszystkie szkoły przystąpiły do egzaminów gimnazjalnych. Z-ca Burmistrza 
podziękowała dyrektorom szkół za bardzo dobrą organizację w tych trudnych dniach.  

Radna Mirosław Renata, w nawiązaniu do koszulek z napisami odnośnie strajku 
nauczycieli zwróciła się do zebranych z apelem, jako samorządu gminnego o wspieranie 
działań w kierunku podnoszenia wynagrodzeń dla nauczycieli, gdy będzie o tym mowa, 
gdyż nie jest to wyłącznie zadanie rządu. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak odpowiadając przedmówczyni 
poinformowała o dotychczasowych działaniach gminy w utrzymaniu pensum nauczycieli 
na wysokim poziomie. Przypomniała o podjętych w ostatnim czasie działaniach min. 
podniesionych dodatkach motywacyjnych oraz dodatku za wychowawstwo. W dniu po 
sesji Z-ca Burmistrza będzie uczestnikiem konferencji o finansowaniu zadań 
oświatowych, będą omawiane zagadnienia poruszane w postulatach strajkujących oraz 
które zadania oświatowe powinny być finansowane przez rząd. W konferencji wezmą 
udział wójtowie i burmistrzowie wszystkich gmin. Hanna Kułakowska Michalak 
poinformowała, że ustalenia zostaną przekazane do rządu.    

Burmistrz Daniel Putkiewicz w uzupełnieniu sprawozdania poinformował, że w gminie na 
bieżąco są prowadzone roboty drogowe. Na obecnej sesji będą procedowane uchwały 
zwiększające wydatki na rozszerzenie obecnych zadań lub na nowe zadania.  

Burmistrz podziękował mieszkańcom za wyrozumiałość przy wprowadzaniu nowego 
systemu i nowych zasad gospodarki odpadami wraz z nowymi stawkami odpłatności. 
Zadanie to nie przebiega bezproblemowo, wiąże się z dużą wysyłką informacji przez 
gminę do mieszkańców oraz wprowadzaniem nowych deklaracji od mieszkańców. 
Zadania te są kosztowne i czasochłonne. Obecnie są prowadzone prace związane 
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przetargiem na obsługę dwóch sektorów i PSZOK-u. Burmistrz prosił o kierowanie 
wszystkich uwag do urzędu lub do wydziału merytorycznego. 

 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Piotr Obłoza, przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO 
RADY MIEJSKIEJ za okres od 13.03.2019 – 10.04.2019 

1. 30.03.2019 
Mazovia Cup 2019 VIII Piaseczyński Turniej Karate Kyokushin IKO w GOSiR  

2. 06.04.2019 
Finał VIII Ogólnopolskiego Turnieju Maszyn Wodnych organizowanego przez 
Piaseczyńską Fundację Ekologiczną 

3. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magda 
4. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
5. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
6. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
7. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
 
5.1 Sołtys wsi Julianów, Andrzej Pulwarski: 
- wnioskował o pomoc przy telefonicznym zgłaszaniu reklamacji w przypadku braku 
odbioru śmieci przez wykonawcę, obecnie nie można się dodzwonić. 
- ponownie złożył wniosek o naprawę zapadniętych studzienek kanalizacyjnych w jezdni 
ul. Kombatantów w Julianowie, ze szczególnym uwzględnieniem studzienki w okolicy 
Kombatantów 6.   
 
5.2 Mieszkanka pani A. D. imieniu Sołtys wsi Wólki Kozodawskiej wnioskowała 
o położenie kostki na ul. Bukietowej w Wólce Kozodawskiej (długość około 140 metrów). 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz potwierdził, że półtora roku temu został wykonany odcinek 
drogi ul. Bukietowej od łącznika do szosy w kierunku ul. Dworcowej. Na fragmencie tej 
ulicy nie jest uregulowany stan prawny. W związku z powyższym wniosek złożony należy 
rozpatrzeć przy pracach nad projektu budżetu na rok 2020. 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 1.440,00 zł na 
wniosek Wydz. SS). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Skarbnik zgłosiła 
autopoprawkę, wszystkie uchwały mają aktualną podstawę prawną dot. ustawy o 
samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz.U. z 2019 r. poz. 506).  
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący komisji 
Artur Maicki  
Pozytywną opinię Komisji Sportu  przedstawiła Przewodnicząca komisji Ewelina Wójcik 
dot. projektów z pkt 6.1, 6.4, 6.6, 6.13 i 6.15. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia i zmniejszenia wydatków o kwotę 1.440,00 zł 
na wniosek Wydz. SS). 
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Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 
610.286,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.   
Opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący komisji Artur Maicki   
Komisja Finansów i Inwestycji wnioskuje o wykreślenie zwiększenia wydatku w kwocie 
15. 000 zł. (Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa; Rozdział 
75405 Komendy Powiatowe Policji;  § 6170; zakup sprzętu transportowego). 
Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa poinformował, że komisja nie 
analizowała sprawy i nie opiniowała projektu. Radny jest zdania że kwota 15 tys. zł. nie 
jest znacząca w stosunku do wydatków gminy. Poparł dofinansowanie zakupu dwóch 
samochodów, do zaplanowanej kwoty brakuje 15 tys. Powyższe działania wpłyną 
znacząco na poprawę bezpieczeństwa. 
Radna Magdalena Woźniak wyjaśniła, przyczynę złożenia wniosku. W budżecie 
pierwotnym na dofinansowanie zakupu dwóch samochodów nieoznakowanych dla KPP 
zabezpieczono kwotę 130 tys. zł. Samochody te przejdą na stan Starostwa 
Powiatowego.  
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski poinformował, że w budżecie gminy zaplanowano: 
- dofinansowanie zakupu dwóch pojazdów po 50% kwoty; 
- środki na nagrody dla funkcjonariuszy wręczane w dniu ich święta; 
- środki na ponadnormatywne patrole.  
Środki zaplanowane na zakup dwóch pojazdów są nie wystarczające, KPP wystosowała 
pismo o zwiększone dofinansowania. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały. Chodzi o 
podniesienie bezpieczeństwa i poprawę czystości powietrza oraz wsparcie działań Straży 
Miejskiej, która z funkcjonariuszami policji prowadzi różne wspólne działania. 

Radny Piotr Obłoza przypomniał, że plan budżetu był ustalony na określoną kwotę. 
Wszyscy dążą do ograniczenia wydatków. Proponował, aby KPP zakupiła jeden 
samochód. Należy mieć na uwadze zmiany opodatkowania dochodów podatników. 
Zmniejszą się dochody budżetów gmin, a wydatki bieżące rosną. W KPP tak jak w SM są 
braki kadrowe. 

Radny Wojciech Ołdakowski proponował wsparcie dofinansowania w kwocie 15 tys. zł. 
co ma poprawić bezpieczeństwo mieszkańców gminy i powiatu. Klub jest za 
dofinansowaniem zakupu sprzętu. 
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Radny Adam Marciniak apelował o zagłosowanie za dofinansowaniem. Również kolejni 
radni tj.: Renata Mirosław, Michał Mierzwa i Wojciech Ołdakowski zabrali głos 
popierający uchwałę. 

Radna Magdalena Woźniak prosiła, aby zwrócono uwagę na tworzenie punktów 
z automatami do gier. Właściciele maszyn do gier hazardowych oszukują potencjalnych 
najemców powierzchni. Nie wszyscy najemcy wiedzą, że jedynymi miejscami, w których 
może być prowadzona działalność w zakresie gier na automatach, są kasyna gry oraz 
salony gier na automatach. Każdy automat do gier hazardowych znajdujący się w innym 
miejscu traktowany jest jako nielegalny. Kara pieniężna obciąża wynajmującego lokalu, 
właściciel odpowiada przed urzędem za działalność (legalna, nielegalna) jaka jest w nim 
prowadzona. Mieszkańcy nieświadomi nielegalności i grożących im kar, podnajmują 
swoje lokale.  
 
Radny Michał Mierzwa apelował o podjęcie uchwały. Jednocześnie złożył wniosek 
formalny o zamkniecie listy mówców 
 
Głosowano w sprawie: wniosku o zamkniecie listy mówców.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (2) Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wniosek przyjęty 

W dalszej kolejności głos zabrali: 

Radna Mirosław Renata proponowała podjęcie uchwały. 

Radny Artur Maicki zwracał uwagę na konsekwencje dla budżetów samorządów 
wynikające ze zmian i propozycji socjalnych rządu. Radny podał przykłady zmniejszenia 
dochodów budżetowych gmin. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji finansów 
o wykreślenie zwiększenia wydatku w kwocie 15. 000 zł. (Dział 754 Bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona przeciwpożarowa; Rozdział 75405 Komendy Powiatowe Policji;  
§ 6170; zakup sprzętu transportowego). 
Głosowano w sprawie wniosku komisji finansów o wykreślenie zwiększenia wydatku w 
kwocie 15. 000 zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (6) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Piotr 
Obłoza, Magdalena Woźniak 
PRZECIW (10) Dorota Kłos, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Izabella Górzyńska, Piotr Sędziak, Beata Walczak 
BRAK GŁOSU (2) Hanna Krzyżewska, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
wniosek nie został przyjęty 
 
Głosowano:   W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia przychodów z tyt. wolnych środków o kwotę 
610.286,00 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Magdalena 
Woźniak 
BRAK GŁOSU (1) Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta. 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia dochodów z tyt. niezrealizowanych wydatków 
niewygasających o kwotę 578.646,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.   
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił Przewodniczący komisji Artur 
Maicki do projektów uchwał 6.3 – 6.10.  
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r. (dot. zwiększenia dochodów z tyt. niezrealizowanych wydatków niewygasających 
o kwotę 578.646,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 153.624,00 zł na wniosek CUW). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.   
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.   
Pozytywną opinię Komisji Sportu przedstawiła Przewodniczącą Ewelina Wójcik.   
Pozytywną opinię Komisji Oświaty przedstawiła Przewodniczącą Beata Walczak. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 153.624,00 zł na wniosek 
CUW).  
Wyniki głosowania  
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta. 
 
5) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 227 856,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.   
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty przedstawiła Przewodniczącą Beata Walczak. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 227 856,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 476.000,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.   
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Pozytywną opinię Komisji Sportu przedstawiła Przewodniczącą Ewelina Wójcik. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 476.000,00 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 100.000,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.   
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
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Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 100.000,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego (kwota 
dofinansowania 267.218,00 zł na wniosek IT). 
Naczelnik Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały.   
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano:  W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 
(kwota dofinansowania 267.218,00 zł na wniosek IT).   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 1.780.000,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Radni otrzymali projekt 
uchwały z autopoprawką wynikającą ze zwiększenia o 120 tys. zł. na transport. Kwota 
zwiększenia wydatków 1 900 000,-zł   
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 1.900.000,00 zł)..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczna dla jednostki Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Złotokłosie. 
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Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa  i Prawa przedstawił Przewodniczący Adam 
Marciniak do pkt. 6.10, 6.11, 6.12. 
Głosowano:  W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczna dla jednostki 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Złotokłosie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie zaciągnięcia z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej pożyczki długoterminowej (kwota 2.200.000,00 zł. wniosek ZK, związany z 
zakupem dwóch samochodów pożarniczych dla jednostek OSP). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz pozytywna opinia Komisji 
Bezpieczeństwa i Prawa. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zaciągnięcia z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej pożyczki długoterminowej (kwota 2.200.000,00 zł. wniosek ZK, związany z 
zakupem dwóch samochodów pożarniczych dla jednostek OSP).  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2)  
Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta. 
 
12) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 2.600.000,00 zł na wniosek ZK). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz pozytywna opinia Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 2.600.000,00 zł na wniosek 
ZK). 
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
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Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (2)Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta. 
 
13) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych i zmniejszenia wydatków 
inwestycyjnych). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków remontowych i zmniejszenia 
wydatków inwestycyjnych).   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) w sprawie zmiany uchwały Nr 75_V_2019 w sprawie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Włodzimierz Rasiński, Naczelnik Wydziału IT zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego, 
łączna kwota 5 190 000,00zł. (droga nr 2841W; 2824W; 2826W; Asfaltowej w Bąkówce).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 650 000,-IT 
Włodzimierz Rasiński, Naczelnik Wydziału IT zreferował projekt uchwały. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz prosił Z-cę Burmistrza Roberta Widza o przedstawienie 
projektu budowy ścieżek rowerowych przy drogach gminnych, powiatowych, wojewódzki i 
krajowych  w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 
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Z-ca Burmistrza Robert  Widz przedstawił prezentację, omawiając zamiar stworzenia 
nowych tras rowerowych spójnych między gminami: Piaseczno, Konstancin – Jeziorna, 
Góra Kalwaria. Nowe trasy powstaną na odcinku drogi Głównej w Żabieńcu od ul. 
Rybackiej do drogi Gościniec Warecki i wzdłuż od ul. Starochylickiej do drogi 79 w 
Siedliskach oraz na wykonanie projektu Piaseczno Chylice - Chyliczki . Gmina udzieli 
pomocy rzeczowej oraz celowej. 
Głosowano:  w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 650 000,-IT.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 840 000,00 zł. na wniosek Wydziału 
IT). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 840 000,00 zł. na wniosek 
Wydziału IT). 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego, budowa ścieżek 
rowerowych w ramach ZIT, finansowanie ze środków gminy w  kwocie 500 000,-zł 
Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano : w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego kwota 500000zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Protokół z obrad zwyczajnej VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 10 kwietnia 2019 r. 

16/27 
 

 
18) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków 500 000,- zł ścieżki rowerowe) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia wydatków 500 000,- zł ścieżki rowerowe).  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Skarbnik poinformowała, że 
uchwała zawiera autopoprawki wynikające z podjętych uchwał na sesji. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Sportu Ewelina Wójcik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2019-2029.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
20) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumienia z Gminą Lesznowola, dotyczącego powierzenia przez Gminę Piaseczno 
Gminie Lesznowola części zadań związanych z publicznym transportem zbiorowym. 
Naczelnik Wydziału IT Włodzimierz Rasiński przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów w pkt 6.20 – 6.28. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumienia z Gminą Lesznowola, dotyczącego powierzenia przez Gminę Piaseczno 
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Gminie Lesznowola części zadań związanych z publicznym transportem zbiorowym.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
21) W sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji społecznych w 
sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części budżetu Gminy Piaseczno na 
rok 2020. 
Dyrektor Biura Promocji Łukasz Wyleziński przedstawił projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Bezpieczeństwa i Prawa. 
Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji Katarzyna Krzyszkowska - Sut przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Piaseczno konsultacji społecznych 
w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części budżetu Gminy Piaseczno 
na rok 2020.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości położonej w obr 16 m. Piaseczno oznaczonej nr ewid. 32/16. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił Przewodniczący Adam 
Marciniak do pkt. 6.20 - 6.28. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości położonej w obr 16 m. Piaseczno oznaczonej nr ewid. 32/16.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
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NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
23) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 2 obr. 63 m. Piaseczno położonej przy ul. Modrzewiowej. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ewid. nr 2 obr. 63 m. Piaseczno położonej przy ul. Modrzewiowej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
24) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek ewid. nr 436/1 oraz 8/3 położonych w Zalesiu Górnym przy zbiegu ul. Koralowych 
Dębów i ul. Pionierów. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działek ewid. nr 436/1 oraz 8/3 położonych w Zalesiu Górnym przy zbiegu ul. 
Koralowych Dębów i ul. Pionierów.   
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 18/74 obr. 17 m. Piaseczno. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ewid. nr 18/74 obr. 17 m. Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
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Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
26) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
ewid. nr 353/2, obr 24 m. Piaseczno. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działki ewid. nr 353/2, obr 24 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hanna Krzyżewska 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta 
 
27) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości stanowiącej 
działkę ewid. nr 40/3 o pow. 273 m2 położonej w obr. 16 miasta Piaseczno. 
Naczelnik GGG Iwona Zielińska – Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości stanowiącej 
działkę ewid. nr 40/3 o pow. 273 m2 położonej w obr. 16 miasta Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza zarządził 10 minutową przerwę, obrady wznowiono o godz. 
11:55.  Stwierdzono kworum. 
 
28) W sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 
Ustawy z dnia 08.03.1990 r. o samorządzie gminnym w przedmiocie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Siedliska, zatwierdzonego uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 1240/XLII/2009 z dnia 16 grudnia 2009r. w zakresie działek nr 
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Ew. 117/4, 117/5, 120/9, 120/10. 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Bezpieczeństwa i Prawa. 
Radni wyrazili zgodę na zabranie głosu przez Panią K. M. – W. wnoszącą wezwanie do 
usunięcia naruszenia w trybie art. 101 ustawy o samorządzie gminnym.   
Pani K. M. – W. poinformowała, że złożyła skargę w tym trybie art. 101 Ustawy z dnia 
08.03.1990 r. o samorządzie gminnym w przedmiocie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Siedliska, zatwierdzonego uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 1240/XLII/2009 z dnia 16 grudnia 2009r. w zakresie działek 
rowerowych w ramach ZIT ponieważ taka jest droga postępowania, aby wyczerpać drogę 
odwoławczą. W obecnie obowiązującym planie z roku 2009 działki będące własnością 
Pani K. M. – W. znajdują się w obszarze „terenów zieleni naturalnej” z zakazem ich 
ogradzania. Taki zapis planu miejscowego wprowadza ograniczenie prawa własności 
oraz korzystania z tego prawa. Działki te, mogą być przeznaczone na cel publiczny np. 
pod park, co obniża wartość działek, bez procedury wywłaszczenia, bez prawa zamiany 
albo przyznania odszkodowania. Gmina odmawia wykupienia tych działek oraz 
przyznania odszkodowania Zatwierdzony plan właścicielom tych działek uniemożliwia 
wykorzystanie ich pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Działki obok są 
zabudowane. 
Naczelnik Anna Pakulińska – Attia poinformowała, że działki wg poprzednio 
obowiązującego planu również nie miały możliwości wykorzystania ich pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną. Można było (tylko w przypadku działki zabudowanej) 
rozbudować budynek lub uzupełnić zabudowę z zachowaniem istniejących łąk i 
zadrzewień. W obowiązującym planie zagospodarowania działki rowerowych w ramach 
ZIT nigdy nie miały prawa zabudowy, leżą w strefie bezpośredniego zagrożenia 
powodzią.  
Pani K. M. – W. poinformowała, że jest właścicielem działek od lat dziewięćdziesiątych. 
Na działkach obok sąsiedzi mieszkają od wojny i nie było dotychczas zagrożenia 
powodzią dla ich domów. 
Głosowano:  w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie 
art. 101 Ustawy z dnia 08.03.1990 r. o samorządzie gminnym w przedmiocie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Siedliska, 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1240/XLII/2009 z dnia 
16 grudnia 2009r. w zakresie działek nr Ew. 117/4, 117/5, 120/9, 120/10.  
Wyniki głosowania  
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Artur Maicki 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
29) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 126/VII/2007 z dnia 14 
marca 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze. 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
poinformowała, że komisja w swojej opinii nie zajęła rozstrzygającego stanowiska. 
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Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 126/VII/2007 z 
dnia 14 marca 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze.   
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
30) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1439/XLVIII/2010 z dnia 
16.06.2010 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego ulicami: Armii Krajowej, Żeromskiego, 
Kilińskiego, Sierakowskiego, Warszawską, Młynarską i Puławską w granicach obszaru 
urbanistycznego oznaczonego symbolem 1U. 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie załącznika nr 2 w sprawie 
rozstrzygnięcia nieuwzględnionych uwag 
Głosowano:  w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu wg załącznika nr 2.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Radni przyjęli rozstrzygnięcia Burmistrza dot. nieuwzględnionych uwag. 
 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1439/XLVIII/2010 z dnia 16.06.2010 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego ulicami: Armii 
Krajowej, Żeromskiego, Kilińskiego, Sierakowskiego, Warszawską, Młynarską i Puławską 
w granicach obszaru urbanistycznego oznaczonego symbolem 1U.   
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Izabella Górzyńska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
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BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
31) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna dla obszaru obejmującego działki ozn. nr ew. 22 i 24 z obr. 16. 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
 
Głosowano :  w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag 
do projektu planu wg załącznika nr 2. 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uwagi wg rozstrzygnięcia Burmistrza przyjęte. 
 
Głosowano:  W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla obszaru obejmującego działki ozn. nr ew. 
22 i 24 z obr. 16.  
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
32) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obrębu Mieszkowo 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
 
Głosowano:  w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu wg załącznika nr 2.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
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Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Radni przyjęli rozstrzygnięcia Burmistrza dot. nieuwzględnionych uwag 
 
Głosowano:  W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obrębu Mieszkowo.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
33) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 
Antoninów i części obrębu Kuleszówka Część I 
Naczelnik Wydziału UiA Anna Pakulińska – Attia zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu wg załącznika nr 2. 
Wyniki głosowania  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Radni przyjęli rozstrzygnięcia Burmistrza dot. nieuwzględnionych uwag. 
 
Głosowano: w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka Część I.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (1)Beata Walczak 
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NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
34) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu 
użytkowego o powierzchni 23,92 m2 usytuowanego w piwnicy w budynku 
administracyjnym Cmentarza Komunalnego w Piasecznie przy ul. Julianowskiej 27. 
Naczelnik Wydziału PM  Ewa Witkowska zreferowała projekt uchwały.  
Adam Marciniak, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Prawa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu 
użytkowego o powierzchni 23,92 m2 usytuowanego w piwnicy w budynku 
administracyjnym Cmentarza Komunalnego w Piasecznie przy ul. Julianowskiej 27..  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Mierzwa, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
35) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na lokal użytkowy, 
usytuowany na parterze w budynku przy ul. Szkolnej 9 w Piasecznie. 
Naczelnik Wydziału PM  Ewa Witkowska zreferowała projekt uchwały.  
Adam Marciniak, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Prawa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia na lokal 
użytkowy, usytuowany na parterze w budynku przy ul. Szkolnej 9 w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
36) W sprawie zmiany uchwały nr 129/VII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 13 
marca 2019r. w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki 
Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie. 
Z-ca Dyr. Biblioteki zreferowała projekt uchwały.  
Katarzyna Krzyszkowska - Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 129/VII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 13 marca 2019r. w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w 
Piasecznie. 
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Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (13) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
37) W sprawie zmiany uchwały nr 650/XXV/2012 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
powołania Rady Oświatowej działającej przy Radzie Miejskiej w Piasecznie. 
Dyrektor CUW Mariusz Sekuła zreferował projekt uchwały.  
Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 650/XXV/2012 Rady Miejskiej w Piasecznie 
w sprawie powołania Rady Oświatowej działającej przy Radzie Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
38) W sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 
Dyrektor MGOPS p. Klimkowska zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano:  W sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 w oparciu o 
analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur Maicki, 
Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
39) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Przewodniczący, Piotr Obłoza odczytał projekt uchwały przygotowany w związku z 
wnioskiem radnego Piotra Sędziaka. 
Głosowano:  W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady 
Miejskiej w Piasecznie.  
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Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Piotr Jakubowski, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur Maicki, 
Joanna Morawska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza  zwrócił się do radnych: 

- z przypomnieniem w sprawie terminu składania oświadczeń majątkowych, który 
upływa w dniu 30.04.19 r. oraz o przesłaniu zdjęć w celu umieszczenia fotografii na e-
sesji; 

- odczytał podziękowania Zarządu Stowarzyszenia Prywatnych Właścicieli 
Nieruchomości Piaseczna za życzliwość, społeczne zaangażowanie, współpracę 
i wsparcie przy zachowaniu praw Właścicielom Nieruchomości Piaseczna w okresie 
20 lat działalności na terenie powiatu i gminy.   

Radny Wojciech Ołdakowski,  

 Zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie napisów na koszulkach „popieramy strajk, 
nauczyciel ważniejszy niż krowa i świnia” w które ubrała się część radnych, 
jednocześnie prosił o używanie słów zgodnie z ich znaczeniem i nie 
prezentowanie ich, bo jest to krzywdzące dla pewnej grupy społecznej. 

 wnioskował o umieszczanie na tablicach z nazwami ulic skrótu tytułu i imienia przy 
nazwisku - przykład: ul. Ks. P. Skargi; ul. Ks. … Skorupki - (obecnie tablice brzmią 
– ul. Skargi; ul. Skorupki); 

Radni rozpoczęli dyskusję na temat strajku nauczycieli.   
Beata Walczak odnosząc się do napisów przypomniała wypowiedź przewodniczącego 
partii rządzącej o wysokości kwoty dofinansowań dla rolników prowadzących hodowle 
zwierząt (nie wskazując, że są to środki z UE). Radnym chodzi o działanie na rzecz 
wspólnego dobra, dbanie o nauczycieli, którzy uczą nasze dzieci i wnuki. 
Radny Ołdakowski prosił o nie łączenie sprawy dopłat rolniczych ze sprawą godnych 
wynagrodzeń dla nauczycieli. 
Radna Magdalena Woźniak przypomniała, że w państwie demokratycznym każdy 
człowiek ma prawo do wyrażania opinii. 
Radny Michał Rosa, poinformował, że założenie koszulek to protest przeciw nie 
zorganizowaniu spotkania z nauczycielami. 
Przewodniczący rady Piotr Obłoza proponował, aby nie traktować wypowiedzi 
poszczególnych radnych jako wypowiedzi politycznych ale jako wypowiedzi 
reprezentantów mieszkańców.  
Strajk nauczycieli na terenie gminy trwa trzeci dzień. Burmistrz Daniel Putkiewicz powołał 
specjalny zespół, w celu bieżącego monitorowania jego przebiegu.  
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Wiceburmistrz poinformowała, że w dniu 10 kwietnia część nauczycieli zrezygnowała ze 
strajku, aby uczestniczyć w komisjach egzaminacyjnych. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował radnego Michała Rosę, zgłaszającego 
problem nie czyszczenia ulic, że obecnie trwa procedura wyboru wykonawcy na 
utrzymanie czystości terenów publicznych. Odpowiadając na uwagę radnego Piotra 
Sędziaka o braku odrębnego odbioru śmieci segregowanych przez wykonawcę z rejonu 
miasta poinformował, że brak instalacji do odbioru poszczególnych frakcji generuje 
dodatkowe koszty. Wykonawcy ponownie dokładnie segregują przed dalszą utylizacją. 
 
1. Mieszkaniec Lech Ozga wnioskował: 

 o uzupełnienie znaków drogowych na lokalnych drogach zmniejszających tonaż 
samochodów ciężarowych; 

 o naprawę zapadającej się studzienki chłonnej na ul. Kmicica. 
- Radny Michał Rosa poinformował, że były złożone wnioski ww. sprawach.  
Z-ca Burmistrza Robert Widz poinformował, że gmina kontroluje ponad 500 km dróg. 
Wszystkie zgłoszenia są sprawdzane i po analizie realizowane są naprawy oraz 
aktualizowane przyjęte oznakowania. 

8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 8 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 13:10 

 
 
  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


